
 
 
Møtedato: 27 april 2023.  Kl. 15:15 

Møtested: Campus Fredrikstad N-bygg N-304   

Innstilling fra: Arbeidsutvalget     

Saksbehandler: Studentleder     

Saksnr: 28-23 VEDTAK     INNKALLING, SAKSLISTE OG PROTOKOLL   

  

A) Godkjenning av innkallinger 

Forslag til vedtak: 

Innkallingen godkjennes. 

 

 B) Godkjenning av saksliste, samt oppmelding av saker til 

eventuelt 

Forslag til vedtak: 

Saksliste med timeplan godkjennes, med eventuelle tillegg og endringer. 

 

 C) Godkjenning av protokoll fra forrige parlamentsmøte 

Protokoll fra forrige møte ligger vedlagt. 

Forslag til vedtak: 

Protokoll vedtas 

 

 

 

  

  



 
 
 

Forslag til saksliste           

15:15 - 28-23 INNKALLING, SAKSLISTE OG PROTOKOLL      

A. Godkjenning av innkalling      

B. Godkjenning av saksliste      

C. Godkjenning av protokoll      

15:20  29-23 VALG AV MØTELEDER OG ORDSTYRER   

15:20 – 

15:50 

30-23 ORIENTERINGER:      

A. Arbeidsutvalget orienterer      

B. Studentrådene orientere     

C. Organisasjonskonsulenten orienterer 

E. Fadderstyret orienterer     

F. Studentsamskipnaden orienterer     

G. Høgskolestyrerepresentant orienterer      

H. Studentsamfunnene orienterer  
* Halden studentsamfunn 
* Fredrikstad studentsamfunn 

I. Læringsmiljøkonsulenten orienterer  

J. Rektor orienterer 

K. Fagskolen i Østfold 

L. Broen studentsamfunn 

M. Andre 

15:50 – 

16:00 

31-23 ORIENTERING Studentombud 

16:00-

16:20 

32-23 DISKUSJON Læringsmiljøkonsulent* 

16:20-

16:30 

 PAUSE 

16:30-

16:40 

33-23 ORIENTERING Fadderstyret 

 

16:40-

16:50 

34-23 ORIENTERING Tjenestevei 

16:50-

17:20 

 SPISE PAUSE  

17:20-

17:40 

35-23 ORIENTERING HØRINGER 

17:40-

17:55 

36-23 DISKUSJON Samarbeid med ulike Pride organisasjoner i 

Østfold* 



 
 

17:55-

18:05 

 PAUSE  

18:05-

18:10 

38-23 ORIENTERING Innlevering av utleggskjema 

18:10-

18:25 

39-23 VEDTAK SAIH - Tieren 

  EVENTUELTSAKER 

 27-23 DISKUSJON  MØTEKRITIKK 

 

*Arbeidsutvalgets uttalelse til sak 32-23 og sak 36-23 kommer baksers i sakspapirene 

 

 

Innstilling fra: Arbeidsutvalget      

Saksbehandler: Studentleder      

Saksnr: 29-23 VEDTAK      VALG AV MØTELEDER OG ORDSTYRER 

           

Det vises til SpiØ’s forretningsorden pkt. 5.1.          

5.1. Møteledelse, herunder ordstyrer og møteleder, velges under valg av møteleder og 

ordstyrer i hvert møte i SpiØ.   

      

Forslag til vedtak: 
Arbeidsutvalgets forslag til møteleder er Sarah Naomi Lunner og Ina Adele Fiskerstrand 

som ordstyrer.   

     

          

Innstilling fra: Arbeidsutvalget      

Saksbehandler: Studentleder      

Saksnr: 30- 23 ORIENTERING  ORIENTERINGER     

      

A) Arbeidsutvalget: 

Studentleder: 

- Har hatt ferie 



 
 

- Møtevirksomhet 

- NSO møter og landsmøter 

- Høringer 

- Jobbet med rutinebeskrivelser 

-  Begynt planlegging av opplæring for nytt arbeidsutvalg 

- Dialogmøter med ledelsen 

- Jobbet med riskikovurdering av studentparlamentet, på sikt er det tenkt at 

studentparlamentet inn i et HMS-system 

- Vært med IIØ i møte med fakultets-dekan  

 

    

 

Nestleder: 

- LMU 

- Møtevirksomhet 

- Fadderstyret 

- Høringer 

- Rutinebeskrivelser   

- Kontortid 

- Studenttjenester   

Velferd- og medieansvarlig: 

- AU møte 

- Planlegging av markedsføring 

- Produsere bilde-materiell 

- Vedlikehold av IG + posting  

- Skrive saksliste 

- Høringsdokumenter 

Utdanning- og kommunikasjonsansvarlig: 

- Påskeferie gjør at arbeid har blitt redusert 

- Lagd nettskjema 

- AU møte + saksliste 

- Høringsdokumenter 

 

B) Studentrådene orienterer   

• IIØ 

• HVO 

• LUSP 
 

C) Organisasjonskonsulent 

- Opplæring av fadderstyret  

- Deltatt på to møter i fadderstyret 

- Mye annen møte virksomhet blant annet med studiedirektør, campustjenester 

osv.  



 
 

- Arbeidsutvalgsmøte 

- Risikoanalyse av Studentparlamentet  

 

D) Fadderstyret orienterer      

E) Studentsamskipnaden orienterer      

F) Høgskolestyre-representanter orienterer    

G) Studentsamfunnene orienterer     

H) Læringsmiljøkonsulent orienterer    

I) Ledelsen orienterer 

J) Fagskolen orienterer 

K) Broen studentavis orienterer  

L) Andre 

 

 

Innstilling fra: Arbeidsutvalget    

Saksbehandler: studentleder 

Saksnr:   31-23 ORIENTERING Studentombudet 

 

BAKGRUNN 
Studentombudet kommer og orienterer om hva studentombudet arbeider med, og hvilke 

saker de kan kontaktes for.  

 

Innstilling fra: Arbeidsutvalget    

Saksbehandler: studentleder 

Saksnr:   32-23 DISKUSJON Læringsmiljøkonsulent 

 

BAKGRUNN 
Studentråd IIØ har meldt inn saken til Arbeidsutvalget 
“Vi i studentparlamentet savner et tett samarbeid med læringsmiljøkonsulat hvor dette har 

vært tidligere. Dette er for å kunne ha en tett dialog med en konsulent som bidrar til å styrke 

læringsmiljøet, frivilligheten, samt bistå de organisasjonen som ikke faller under 

studentdemokratiet på høgskolen. Som læringsmiljøkonsulent bidrar til å styrke 

demokratitiden. Dette er en stilling som burde fastsettes med 100% stilling”.  

SAK 

1 desember sluttet Læringsmiljøkonsulenten i sin stilling, det har ikke blitt satt inn en vikar, 

men noen av oppgavene har blitt spredt ut på andre ansatte  
Studentparlamentet jobbet tett med konsulenten og ønsker å vite hvilke vurderinger som er 

lagt til grunn for og ikke ansette en ny. Høgskolen inviteres til parlamentsmøte i april for å gi 

parlamentet informasjon om hvilke vurderinger som er blitt tatt, og hva planen er for å dekke 

opp.   



 
 
Arbeidsutvalget kommenterer på siste side.  

 

PAUSE 10 MINUTTER  

  

Innstilling fra: Arbeidsutvalget    

Saksbehandler: Nestleder 

Saksnr:   33-23 ORIENTERING Fadderstyret 

 

BAKGRUNN 
Nytt fadderstyret er valgt inn og har kommet i gang med arbeidet.  

SAK 
Alle medlemmer av Fadderstyret inviteres til å komme og introdusere seg selv og si litt 

samlet om status i arbeidet så langt.  

 

 

Innstilling fra: Arbeidsutvalget    

Saksbehandler: studentleder og utdanning og kommunikasjonsansvarlig 

Saksnr:   34-23 ORIENTERING Tjenestevei 

 

BAKGRUNN 

Tjenesteveien er noe alle i studentdemokratiet skal forholde seg til. Arbeidsutvalget kommer 

med en orientering om hvordan dette skal fungere i praksis. Det er viktig at tjenestevei 

følges av alle, og at rådene i stor grad forholder seg til sin kontaktperson.  

 

SPISEPAUSE 30 MINUTTER  

   

Innstilling fra: Arbeidsutvalget    

Saksbehandler: studentleder 

Saksnr:   35-23 ORIENTERING Høringer 

 

BAKGRUNN 

Høringene om Kvalitetsystemet og Fremtidig Administrativ Organisering har blitt sendt ut på 

mail og Arbeidsutvalget vil presentere rådene sine innspill til høringen før dette blir sendt inn.  

 



 
 

Innstilling fra: Arbeidsutvalget    

Saksbehandler: Studentråd IIØ ved Astrit Querimi 

Saksnr:   36-23 DISKUSJON Samarbeid med ulike Pride organisasjoner i 

Østfold 

 

BAKGRUNN 

Samarbeid mellom Halden, Sarpsborg, Fredrikstad og Moss Pride. 

Jeg/ “IIØ” ønsker å ha en samarbeidsavtale med de ulike Pride kommunene hvor vi i 

studentparlamentene markedsfører Pride for å kunne vise til solidaritet og likestilling. Dette 

gjøres ved kun markedsføre via våre plattformer samt tagge hverandre. Dette er for å kunne 

vise at HIØ og SPIØ har en god likestillingspolitikk samt tiltrekke flere studenter til vår 

instutisjon. 

Er dette en mulighet hvor vi i SPIØ ønsker å gå inn i en samarbeidsavtale med kun 

markedsføring av det sosiale som skjer under Pride.  

Arbeidsutvalget kommenterer på siste side.  

 

PAUSE 10 MINUTTER 

 

Innstilling fra: Arbeidsutvalget    

Saksbehandler: studentleder 

Saksnr:   37-23 ORIENTERING Innlevering av utleggskjema 

 

BAKGRUNN 

Utlegg- og reiseregningsskjema legges i egen hylla på hvert parlamentskontor, samt at man 

informerer sin kontaktperson at man har lagt noe der.  

Merk at refusjon av reise ikke utbetales like ofte  

 

 

Innstilling fra: Arbeidsutvalget    

Saksbehandler: Velferd- og medieansvarlig 

Saksnr:   38-23 VEDTAK  SAIH - Tiern 

 

BAKGRUNN 



 
 
Etter forrige møte ønsket SAIH å øke bidraget fra Høgskolen. Summen vi er på nå er 10,- 

mens de ønsker å øke det til 50,-. Dette tilsvarer en økning på 500%, og skal være frivillig. 

Det skal ikke være mulig å gi en mindre sum, men kun 50,- eller ingenting. Hva ønsker 

parlamentet å gjøre med denne forespørselen? 

AU’s forslag til vedtak: 

A) SAIH tieren blir økt til 50,- i semesteravgiften 

B) SAIH tieren forblir 10,-. I semesteravgiften 

C) SAIH blir fjernet som et alternativ på semesteravgiften.  

 

 

EVENTUELTSAKER 

 

Innstilling fra: Arbeidsutvalget    

Saksbehandler: Arbeidsutvalget 

Saksnr: 39-23  DISKUSJON  MØTEEVALUERING 

 

Bakgrunn 

For å evaluere møtene i Studentparlamentet ønsker Arbeidsutvalget at det gjennomføres 

møteevaluering. Møteevalueringen blir holdt med alle møtedeltakerne til stede.     
Møteevalueringen gjennomføres for å forbedre gjennomføringen av fremtidige møter. Møtets 

deltakere gjøres oppmerksom på å skille sak og person. Hva var bra ved møte, kunne noe 

hvert bedre? 

 

 

 

ARBEIDSUTVALGET UTALELSE  
Saksnr: 32-23 Læringsmiljøkonsulent 

Arbeidsutvalgets utalelse 

Høgskolen i Østfold har hatt en Læringsmiljøkonsulent over flere år, med store 

arbeidsoppgaver innenfor studentenes læringsmiljø og velferd. Læringsmiljøkonsulenten er 

referent for LMU, et lovpålagt organ, samt har hen ansvar ovenfor Fadderstyret sammen 

med org.kons, studiebarometeret, kontaktperson og mye mer. Arbeidsutvalget ønsker å 

legge vekt på viktigheten av ett individ med dette ansvaret, for å forenkle flyten av 



 
 
informasjon og godt arbeid. Arbeidsutvalget har hatt god erfaring med tidligere 

Læringsmiljøkonsulent og ser et fallende engasjement, blant annen innenfor LMU. Det er en 

frykt for at LMU skal få mindre innflytelse, ved lav aktivitet, dårlig informasjon til Fadderstyret 

og mangel på ett individ med et overordnet blikk på institusjonens læringsmiljø.  
Arbeidsutvalget ønsker at Studentparlamentet skal komme med spørsmål til høgskolen, ved 

Parlamentsmøtet, da vi ser et stort behov for én Læringsmiljøkonsulent.  

Saksnr: 36-23 Samarbeid med ulike Pride organisasjoner i Østfold 

Arbeidsutvalgets utalelse 

Studentråd IIØ har meldt inn en sak vedrørende samarbeid med de lokale foreninger koblet 

til Pride, og at denne avtalen blir bindende. Arbeidsutvalget ønsker et samarbeid i forhold til 

Pride-arrangementer, men stiller spørsmål ved om den skal være bindende og hvordan vi 

skal tilnærme oss dette. Dette er en tematikk som er svært debattert, på mange ulike plan, 

som Arbeidsutvalget også tenker at vi bør være med på diskusjonen. Likevel så skal 

Studentparlamentet i Østfold representere alle studenter ved begge campuser, dermed 

stiller Arbeidsutvalget seg bak spørsmålet om Studentparlamentet skal representere alle 

grupper – eller til hvilken grad vi skal dette.  

Arbeidsutvalget ønsker også å presisere at dersom studentparlamentet skal åpne for 

samarbeid og en skriftlig avtale med organisasjoner, kan det bli stilt spørsmål og konflikter 

vedrørende andre samarbeid.  

 

 

 


